
 

 

 
 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 9.6.22 
 

Mødetidspunkt Bestyrelsesmøde kl. 17.00-19.30 

 

Sted Personalerummet 

 

Medlemmer 

 

Samia Sofie Kappe, Formand (SK) 

Britta Eyrich Jessen, Næstformand (BE) 

Charlotte Krogh (CK) 

Morten Betack Storch (MS) 

Andjella Brogaard (AB) 

Lise Westergaard Christensen (LC) 

Margrete Christiansen (MC) 

Heidi Juul (HJ) 

Heidi Normann Eriksen (HE) 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM) 

Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Mathilde Emilie Grønholm Jepsen, elevråd (MJ) 

Nanna Linea Wellendorph, elevråd (NW) 

Kommunalbestyrelsesrepræsentant Julie Quass Lykke Pedersen (JQ) 

Skoleledelse Karin Grüttner, (KG), Camilla Ritzau (suppl. for Jacob)  

Fraværende m. afbud Charlotte og Margrete 

 

Punkt/tid Dagsordenspunkt Dagsordentekst  

1. 17.00 Godkendelse af dags-

ordenen 

 SK 

2. 17.05 Guided Reading Camilla Ritzau og Dinah Jungersen (lærer) vil 
fortælle om Guided Reading og præsentere 
hvordan vi på skolen benytter konceptet. 
 
Camilla og Dinah havde lavet en præsenta-
tion, og Camilla præsenterede hvordan sko-
len arbejder med GR. 
Guided Reading er en differentieret læseind-
læring, hvor eleverne ud fra en kendt struktur  
læser i mindre grupper. 
 

CR 
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3. 17.35 Skolemad Agnes skolemad har meddelt, at de stopper 
med deres catering ved årsskiftet. Vi har et 
tilbud om at overtage aftalen fra skolekan-
tine.dk. De har tidligere leveret smagsprøver. 
Bestyrelsen skal drøfte dette. 
 
Det blev drøftet om vi skulle vælge skolekan-
tine.dk. Kian er interesseret. Flere skoler i 
kommunen bruger ordningen, og er meget til-
fredse med tilbuddet. Skolekantine.dk leverer 
ikke varm mad, men da de andre skoler har 
en god oplevelse med at benytte dette tilbud, 
så besluttede vi at indgå et samarbejde fra 
det kommende skoleårs begyndelse. 
 

KG 

4.  17.40 Status på valg til besty-

relsen 

Der er pt kun en kandidat til de ledige pladser 
i bestyrelsen. Det skal derfor drøftes, hvad vi 
nu gør. 
 
Der er heldigvis flere, der nu har valgt at en-
gagere sig, og bestyrelsen kan derfor blive 
fuldtallige.  
Alle nye medlemmer bliver budt ind til det før-
ste bestyrelsesmøde i det kommende sko-
leår, og bestyrelsen konstituerer sig efterføl-
gende. 
 

SK 

5. 17.50 Sygefravær Fremlæggelse af statistik omkring medarbej-
dernes sygefravær 
 
KG præsenterede skolens samlede sygefra-
vær, og fraværet for de enkelte afdelinger.  
I almen er fraværet kun på 3,2 %. Det er la-
vere end kommunes måltal på 3,5%. Den 
største del er korttidsfravær. Det lave fravær 
har også meget positiv betydning for det min-
dre behov for vikarer. 
I SFO/SFK er fraværet 6,6 %. Udsvinget er 
stort bl.a. pga. få personaler og covid-19. 
I specialafdelingen er det 9,8 % fravær. Der 
er 3 fuldtids langtidssyge (ca. halvdelen af 
fraværet) og større belastningsgrad i Special-
afdelingen. 
 
 

KG 

6. 18.15 Bestyrelsens kontakt til 

forældre og til kontakt-

forældrene. 

Bestyrelsen skal drøfte, om der skal være 
deltagelse i forældremøderne i august/sep-
tember. 
Endvidere skal det overvejes, hvordan besty-
relsen kan sikre god kommunikation med 
kontaktforældrene på skolen. 
 

SK 



 

 

Bestyrelsens kontakt til kontaktforældrene 
blev drøftet. Formålet er at skabe en stær-
kere skole. At alle forældre får større indsigt, 
viden og forståelse for skolen. Et ønske om 
større sammenhængskraft, mere kommuni-
kation og inddragelse af kontaktforældre res-
sourcen. Få info ud og info ind. Skolen øn-
sker også at komme i tættere dialog med for-
ældrene, så skolen bedre kan forholde sig til 
det som rør sig.  
 
Forslag om at bruge bestyrelsens årsberet-
ning til at dialog med kontaktforældrene.  
 
Måske finde forældre der gerne vil arbejde 
med specifikke opgaver. Form, styring og ind-
hold skal være tydelig. Gruppen kan evt. de-
les op. Ude i god tid så baglandet kan nå at 
bidrage. HJ tager teten på opgaven.  
 
Der var en overvejelse om, at den nye besty-
relse kunne lave en lille video til forældrene 
for at gøre opmærksom på sig selv og besty-
relsens arbejde. 
 

7. 18.45 Tilsyn med princip for 

SFO og SFK 

(Udsat fra sidste møde) 

Skolebestyrelsen ønsker at føre tilsyn med 
følgende:  
- Hjemmesiden opdateres med de af Ruders-

dal Kommunes krav til mål- og indholdsbe-

skrivelse. 

- Der udarbejdes et årshjul for SFO/SFK’ens 
arbejde med programmer og mål for de pæ-
dagogiske aktiviteter, MiniSFO og samarbej-
det med specialsporene i det omfang, der er 
behov for det. 
 
Skolebestyrelsen fører tilsyn med mål- og 
indholdsbeskrivelsen som er udarbejdet på 
baggrund af Rudersdal kommunes mål - og 
indholdsbeskrivelse. Bliver lagt på hjemmesi-
den og sendt ud sammen med referatet.  
 
Derudover har SFO og SFK et årshjul, som 
lige nu er et internt arbejdsredskab. Årshju-
lene udarbejdes til hjemmeside format, og 
lægges på hjemmesiden.  
SB godkender de to tilsynspunkter med det 
forbehold, at begge dokumenter lægges ud-
arbejdet på hjemmesiden. 
 

SK 

8. 19.00 Nyt fra SkoleForum Fremlæggelse af Rambølls rapport om status 
på skolerne i Rudersdal. Bestyrelsen er 

SK 



 

 

inviteret til præsentation af rapporten mandag 
d. 13. kl. 17-18.30. 
 
Rapporten fra Rambøll bliver præsenteret i 
den kommende tid. Skolerapporterne kom-
mer til august. 
 

9. 

 

19.15 Meddelelser fra:  SK 

Formanden  SK har holdt møde med Henning Bach direk-

tør fra Børne og Familie. Der er afsat 2 millio-

ner til den udvendige facade. Det er til at re-

novere træværk og vinduer. Forvaltningen 

ønsker måske borgerinddragelse i forhold til, 

hvad der skal ske med svømmehalsbygnin-

gen. Det er endnu ikke besluttet, hvad der 

skal ske med bygningen. Skolen har ikke en 

driftsøkonomi til en svømmehal. Kommunen 

ved godt, at bygningens fremtid ikke er løst 

med de 2 millioner. 

 

 

Skoleledelsen KG orienterede om en medarbejder, der i tirs-

dags blev dårlig, og måtte hentes i ambu-

lance. Meget voldsomt for dem der var tæt 

på. Det blev håndteret rigtigt godt. 

 

I mål med ansættelser i dag på nær en lærer 

og et par medhjælpere. Det lykkedes rigtig 

godt at ansætte nye medarbejdere. 

 

 

Medarbejderne    

Andre   

10. Eventuel 

 

BE og AB var til det sidste skolebestyrelses-

møde, og blev takket for indsatsen. 

 

 

 

 

 

 


